
PROTOKÓŁ NR XXII/12

z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 29 listopada 2012 roku w lokalu Urzędu Gminy Ciechanów 

– pod przewodnictwem pana Eugeniusza Olszewskiego –

 przewodniczącego Rady Gminy Ciechanów

W Sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15 radnych

/lista obecności w załączeniu/

Spoza Rady Gminy udział wzięli:

1. Marek Kiwit – wójt gminy

2. Maria Nadratowska – sekretarz  gminy

3. Ewa Jędrzejewska – skarbnik gminy

4. Helena Pawłowska – kierownik ds. rolnictwa, ochrony środowiska i gospodarki 

nieruchomościami

5. Honorata Nowakowska – kierownik GZEAS 

6. Adam Olszewski – radca prawny Urzędu

7. Krystyna Nawrocka – kierownik GBP w Chotumiu

8. Iwona Sapkowska – dyrektor Gimnazjum Publicznego w Gumowie

9. Hanna Pniewska – dyrektor SP w Gumowie

10. Mirosława Ryszkowska – dyrektor SP w Chotumiu

11. Dominik Jaworski – Komenda Powiatowa Policji w Ciechanowie

12. Klemens Kalman – Prezes ZG PSL

Przebieg obrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski – przewodniczący Rady Gminy Ciechanów. Powitał 

wszystkich obecnych, oraz stwierdził quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.

Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów przedstawił proponowany porządek obrad. Zwrócił 

się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad uchwały:

„Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr I/5/10 Rady Gminy Ciechanów z dnia 2 grudnia 2010 roku 

w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy”.

Rada Gminy jednomyślnie przyjęła porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami w 

brzmieniu:

Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.



2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Rozstrzygnięcie konkursu na najładniejszą posesję w gminie Ciechanów.

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej wójta.

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Ciechanów na 2012 rok.

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2013 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2013 rok.

10. Przyjęcie ceny drewna do ustalenia wymiaru podatku leśnego.

11. Podjęcie uchwały w sprawie  obniżenia ceny żyta do ustalenia wymiaru podatku rolnego.

12. Przyjęcie stawek w podatku od środków transportowych.

13. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych, urządzeń kanalizacyjnych oraz zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i odprowadzanie ścieków na terenie gminy Ciechanów.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi z nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy Ciechanów oraz ustalenia stawki 

takiej opłaty.

15. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy 

Ciechanów.

16. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.

17. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia  statutu sołectwa Niechodzin.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu  sołectwa Niestum.

19. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia statutu sołectwa  Nowa Wieś.

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Nużewko.

21.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rutki-Borki.

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  nabycie na własność gminy nieruchomości 

budynkowej w miejscowości Rykaczewo.

22a. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr I/5/10 Rady Gminy Ciechanów z dnia 2 grudnia 

2010r. w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy.

23. Wolne wnioski i zapytania.

24. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

25. Zamknięcie obrad.



Ad.2 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował by protokół z poprzedniej sesji bez czytania. Swój 

wniosek uzasadnił tym, że protokół był do wglądu w sekretariacie Urzędu i każdy miał prawo 

zapoznać się z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji.

Ad.3   Rozstrzygnięcie konkursu na najładniejszą posesję w gminie Ciechanów.  

Wójt i Przewodniczący Rady Gminy  wręczyli dyplomy i nagrody  mieszkańcom, których posesje 

wygrały ww. konkurs.

Ad.4 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej wójta.

Wójt poinformował, że na konto urzędu wpłynęły środki z Mazowieckiej Jednostki Wdrażania 

Programów Unijnych za modernizację drogi Ujazdówek-Gorysze 

w kwocie 2 mln. zł.

Ponadto dodał , że Zakład Komunikacji Miejskiej w Ciechanowie likwiduje od nowego roku 

likwiduje niektóre kursy autobusów w związku małą ilością pasażerów.

Poinformował, że w miejscowości Kargoszyn zakończono i oddano do użytku kanalizację 

sanitarną.

Zakomunikował, że w dniu 8 grudnia b.r. odbędą się przy SP w Gumowie bezpłatne badania 

mammograficzne dla mieszkanek gminy Ciechanów. Dodał, że gminny gimbus będzie w tym dniu 

dowoził mieszkanki gminy na ww. badania. Szczegółowe informacje będą przekazane sołtysom.

Ad.5 Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Chmieliński zapytał kiedy nastąpi remont drogi w miejscowości Mieszki-Różki.

Radny Majkowski zwrócił się  remont drogi relacji Ropele-Niestum.

Ad.6 Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

Sołtys z Niechodzina poinformował konieczny jest remont dachu w świetlicy. Ponadto dodał, że w 

miejscowości jest duży problem z bobrami, poprosił o interwencje w tej sprawie.

Sołtys z miejscowości Baby zwróciła się o remont  drogi.

Sołtys z Woli Pawłowskiej zwrócił się o remont drogi.

Sołtys  z  miejscowości z Gąsek  zwrócił  się o remont drogi  przy ul.  Słonecznej  oraz usunięcie 

wyciętych zakrzewień przy ww. ulicy.

Sołtys z miejscowości Rzeczki zwrócił się o remont drogi ww. miejscowości. Prosi o  utwardzenie 

drogi stanowiącej dojazd do jego pola i radnego Chmielińskiego.

Sołtys z Ropel zwrócił się z prośbą o  to by autobus zawracał na pętli autobusowej.

Sołtys z Gorysz zapytał się co to jest GMO i czy jest to szkodliwe dla ludzi.

Sołtys z Kownat Żędowych poprosiła o usunięcie zakrzewień przy ul. Spacerowej.

Sołtys z Kargoszyna zwrócił się o pomoc w sprawie remontu drogi powiatowej przy ul. 



Kargoszyńskiej. Ponadto zwrócił się o postawienie przy ww. ulicy lampy ulicznej.

Sołtys z miejscowości Rutki Marszewice poinformował, że 15 dzieci dojeżdża do szkoły. Dodał, że 

wójt zamyka szkoły, a potem jest zmuszony finansować dojazdy dzieci do szkół.

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Ciechanów na 2012 

rok.

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w uchwale budżetowej na 2012 rok. Poinformowała, że zmiany 

po stronie dochodów wprowadzone zostają zmniejszenia, które dotyczą działów:

− dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nie posiadających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem w kwocie 15.400,00 zł z tytułu 

zmniejszonych wpływów z podatku od spadków i darowizn.

Dodała, że zwiększenia po stronie dochodów dotyczą działów:

− leśnictwo w kwocie 2.400,00 zł z tytułu zwiększenia wpływów za dzierżawę obwodów 

łowieckich;

− dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nie posiadających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem w kwocie 13.000,00 zł z tytułu 

zwiększonych wpływów z podatku  od środków transportowych, opłaty adiacenckiej i 

odsetek.

Pani Skarbnik przedstawiła także zmniejszenia  po stronie wydatków, które dotyczą działów:

− rolnictwo i łowiectwo w kwocie 5.250,00 zł z tytułu zmiany klasyfikacji budżetowej na 

zadanie „Budowa kanalizacji sanitarnej w Kargoszynie”;

− transport i łączność w kwocie 169.000,00 zł z tytułu zmniejszenia nakładów na zadaniu 

„Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych relacji Romanowo-Rydzewo”

− administracja publiczna w kwocie 13.000,00 z z tytułu zmniejszenia  środków z 

niewykorzystanej prowizji za inkaso należności podatkowych

− urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 

sądownictwa w kwocie 16,21 zł z tytułu zmiany klasyfikacji budżetowej.

Pani Skarbnik poinformowała również o zwiększeniach po stronie wydatków, które dotyczą 

działów:



− rolnictwo i łowiectwo w kwocie 154.596,00 zł z tytułu zmiany klasyfikacji budżetowej na 

zadaniu „Budowa kanalizacji sanitarnej w Kargoszynie” oraz wprowadzenie środków  na 

zadanie „Budowa przyłączy wodociągowych w Nowej Wsi” oraz zwiększenia wynikające z 

budowy odcinka sieci wodociągowej w Sokołówku.

− gospodarka mieszkaniowa w kwocie 60.417,00 zł na zakup działki w miejscowości 

Chruszczewo, Ujazdowo i Nużewo.

− działalność usługowa w kwocie 25.000,00 zł na podział działek na poszerzenie drogi relacji 

Nużewo-Gołoty;

− urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 

sądownictwa w kwocie 16,21 zł z tytułu zmiany klasyfikacji budżetowej

− obsługa długu publicznego w kwocie 10.000,00 zł na odsetki bankowe od kredytu 

obrotowego.

− Dochody budżetu gminy zamykają się kwotą 22.146.931,69, wydatki zamykają się kwotą 

21.890.003,19 zł.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę ww. sprawie stosunkiem głosów:

 za – 11 głosów

przeciwnych – 1 głosowaniu

wstrzymujące – 1 głos.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2013 

rok.

Sławomir Chmieliński -przewodniczący komisji budżetowej odczytał opinię ww. komisji. 

Poinformował, że komisja proponuje następujące stawki w podatku od nieruchomości:

 od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków-od powierzchni za 1m² - propozycja  0,88 zł.

- od gruntów pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych od ha 

powierzchni – propozycja  4,51 zł. 



- od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego:

za powierzchnie do 1200 m² - propozycja 0,42 zł

za powierzchnie powyżej 1200 m² - propozycja 0,26 zł

- od budynków lub ich części mieszkalnych od 1m² powierzchni użytkowej – propozycja  0,73 zł.

-od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej od 1m ² 

powierzchni użytkowej – propozycja 22,00 zł

-od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie  obrotu 

kwalifikowanym materiałem siewnym od 1m² powierzchni użytkowej – propozycja 10,65 zł.

− od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w 

rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych 

świadczeń – od 1m² powierzchni użytkowej – propozycja  4,63 zł.

− od budynków lub ich części pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego od 1m² powierzchni użytkowej – propozycja 

4,50 zł.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę ww. sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.   Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia  statutu sołectwa Niechodzin.  

Pani sekretarz przedstawiła projekt statutu. Poinformowała, ze był on pozytywnie zaopiniowany 

przez komisje rady. Ponadto 

Ad.9   Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 2013 rok.  

Pani Skarbnik przedstawiła ww. projekt uchwały.

 Poinformowała, że projekt uchwały przewiduje zwolnienia w podatku od nieruchomości dla:

- budynków lub ich części wykorzystywanych na cele związane z ochroną przeciwpożarową wraz z 

gruntami związanymi z tymi budynkami;

- budynki lub ich części wykorzystywane na potrzeby działalności kulturalnej prowadzonej w 

formie świetlic, domów kultury i bibliotek wraz z gruntami związanymi z tymi budynkami oraz



- stacje ujęcia i uzdatniania wody.

Dodała, że uchwała obowiązująca jeszcze do końca b.r. przewiduje również zwolnienie sieci 

kanalizacyjnej, jednak w chwili obecnej znacznie wzrosła długość sieci po wykonanej inwestycji w 

Kargoszynie tym samym wzrośnie ilość sieci przekazanych wodociągom, a odbędzie się to już w 

listopadzie b.r. W związku z powyższym suma zwolnienia byłaby znacznie wyższa, a gmina 

utraciła by znaczny dochód.

Rada Gmina Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.10 Przyjęcie ceny drewna do ustalenia wymiaru podatku leśnego.

Pani skarbnik przedstawiła  komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w sprawie 

średniej ceny skupu drewna za okres trzech kwartałów 2012r. Poinformowała, że propozycja Wójta 

wynosi 42,012 zł za m².

Sławomir Chmieliński -przewodniczący komisji planowania finansów i budżetu gminy 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję stawki przedstawioną przez wójta.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła cenę drewna w wysokości 42,012 zł za m².

Ad.11   Podjęcie uchwały w sprawie  obniżenia ceny żyta do ustalenia wymiaru podatku   

rolnego.

Pani Skarbnik poinformowała,  że na ten rok obowiązywała cena żyta w wysokości 58,00 zł. 

Przedstawiła komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w sprawie średniej ceny skupu 

żyta za okres trzech kwartałów 2012r., która wyniosła 75,86 zł za 1 dt. 

Sławomir Chmieliński – przewodniczący komisji planowania budżetu i finansów przedstawił 

propozycję stawki w wysokości 62,00 zł za dt. Dodał, że jest to propozycja komisji.

Anna Żebrowska zapytała dlaczego jest taka propozycja komisji skoro na wspólnym posiedzeniu 

były inne propozycje ceny żyta.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w sprawie obniżenia  ceny żyta do ustalenia wymiaru 

podatku rolnego w wysokości 62,00 zł za dt stosunkiem głosów:

za- 9 głosów

przeciwnych – 2 głosy



wstrzymujące – 2 głosy

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.12 Przyjęcie stawek w podatku od środków transportowych.

Pani skarbnik przedstawiła stawki podatku od środków transportowych jakie obowiązują obecnie. 

Poinformowała, że stawki dla samochodów powyżej 3,5 tony do 5,5 włącznie obowiązuje stawka 

564,00, dla samochodów powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie stawka 780,00 zł a dla samochodów 

powyżej 9 ton do poniżej 12 ton stawka 900,00 zł. Ponadto przedstawiła stawki obowiązują dla 

samochodów ciężarowych mających wyższą masę  całkowitą oraz stawki obowiązujące dla 

ciągników oraz autobusów.

Rada Gminy Ciechanów przyjęła stawki podatku od środków transportowych obowiązujące w roku 

2012.

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych, urządzeń kanalizacyjnych oraz zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków na terenie gminy Ciechanów.

Pani sekretarz poinformowała, ZWiK złożył wniosek o przyjęcie taryfy wodnej, który przewiduje 

następujące stawki:

1. Zaopatrzenie w wodę 

a/ miesięczna stawka opłaty abonamentowej 4,00 zł, cena brutto 4,32 zł

b/ cena 1m³ wody dostarczonej 2,92 zł, cena brutto 3,15 zł

2. cena 1m³ odebranych ścieków 4,52 zł, cena brutto 4,88 zł.

Poinformowała, że stawki nie uległy zmianie i są takie same jak w uchwale obowiązującej w b.r. 

Dodała, że do projektu uchwały załączony jest wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodnych i urządzeń kanalizacyjnych.

Pan Wójt poinformował, że stawki obowiązują mieszkańców korzystających z gminnych 

wodociągów, natomiast mieszkańców z terenu gminy Ciechanów korzystających  z wodociągów 

miejskich obowiązuje inna taryfa wodna, która obowiązuje na terenie miasta Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie stosunkiem głosów:

za – 11 głosów



wstrzymujące – 2 głosy.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi z nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy Ciechanów oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty.

Pani sekretarz przedstawiła projekt uchwały. Dodała, że w BIP-ie Urzędu Gminy będą 

opublikowane wszelkie informacje dla mieszkańców gminy w sprawie gospodarki odpadami 

komunalnymi. Przedstawiła metody ustalania opłaty jakie proponuje ustawa:

− metoda od 1 m² powierzchnie

− metoda od 1m³ zużytej wody w gospodarstwie domowym

− metoda od ilości osób zamieszkujących dane gospodarstwie lub

Projekt uchwały przewiduje naliczanie takiej opłaty według metody od ilości osób zamieszkujących 

w danym gospodarstwie domowym. 

Przedstawiła kalkulacje kosztów związanych z gospodarką odpadami. Dodała, że obecnie cena 

jednego odbieranego kosza wynosi 9,58 zł.

Odnośnie stawek opłaty za gospodarowanie odpadami wójt proponuje 6,00 zł za odpady zbierane w 

sposób selektywny oraz 8,00 zł za odpady zbierane w sposób nieselektywny.

Sławomir Chmieliński – przewodniczący komisji planowania finansów i budżetu przedstawił opinię 

komisji w tej sprawie. Poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała stawkę przedstawioną 

prze wójta.

Radna Żebrowska zaproponowała stawkę 4,00 zł za odpady zbierane i odbierane w sposób 

selektywny oraz 6,00 zł za odpady zbierane w sposób nieselektywny.

Sołtys z Chotumia zaproponował by Rada Gminy Ciechanów przyjęła niższe stawki a wykonawca 

zamówienia na odbiór odpadów dostosuje swoją cenę do naszych stawek. Ponadto zapytał czy po 

wejściu nowych przepisów odnośnie gospodarki odpadami mieszkańcy będą mogli w dalszym 

ciągu zawozić bezpłatnie do 200 kg odpadów komunalnych na wysypisko w Woli Pawłowskiej.

Pan wójt odpowiedział, że w tej chwili odpady składowane są na innej działce, a te na które 

zawarliśmy porozumienie nie są już składowane odpady. W związku z tym gmina traci przywilej 

bezpłatnego składowania 200 kg rocznie odpadów przez każdego mieszkańca.



Radna Żebrowska zapytała czy gminę można podzielić na sektory.

Pani sekretarz opowiedziała, że taki podział może być wykonany przy gminach powyżej 10.000 

mieszkańców.

Radny Petrykowski zapytała jakie opłaty ponosi gmina w związku z uczestnictwem w 

Międzygminnym Związku Regionu Ciechanowskiego.

Pan wójt odpowiedział, że koszt ten wynosi 10 zł składki inwestycyjnej od mieszkańca i 1,00 zł 

składki członkowskiej od mieszkańca.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie ustalając metodę   ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od ilości osób zamieszkujących dane gospodarstwo 

domowe oraz stawki wysokości 4,00 zł za odpady zbierane w sposób selektywny i 6,00 zł za 

odpady zbierane w sposób nieselektywny stosunkiem głosów:

za – 7 głosów

przeciwnych -  4 głosy.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy 

Ciechanów.

Pani sekretarz przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że projekt przewiduje następujące 

terminy uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi:

− do 28 lutego – za I kwartał

− do 31 maja – za II kwartał

− do 31 sierpnia – za III kwartał

− do 30 listopada – za IV kwartał

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała  w załączeniu do protokołu.

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.



Pani sekretarz przedstawiła projekt uchwały. Radny Petrykowski zaproponował by Rada Gminy 

Ciechanów podjęła ww. uchwałę bez punktu D2, w którym umieszcza się dane osobowe osób 

zamieszkujących dane gospodarstwo.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie, aprobując wniosek radnego 

Petrykowskiego i wykreślając punkt D2.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 17  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Niechodzin.

Pani sekretarz przedstawiła projekt statutu. Poinformowała, że był on pozytywnie zaopiniowany 

przez komisje rady. Ponadto był opublikowany w BIP-ie Urzędu Gminy i każdy mógł zapoznać się 

z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu  sołectwa Niestum.

Pani sekretarz przedstawiła projekt statutu. Poinformowała, że był on pozytywnie zaopiniowany 

przez komisje rady. Ponadto był opublikowany w BIP-ie Urzędu Gminy i każdy mógł zapoznać się 

z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.19 Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia statutu sołectwa  Nowa Wieś.

Pani sekretarz przedstawiła projekt statutu. Poinformowała, że był on pozytywnie zaopiniowany 

przez komisje rady. Ponadto był opublikowany w BIP-ie Urzędu Gminy i każdy mógł zapoznać się 

z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.20 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Nużewko.



Pani sekretarz przedstawiła projekt statutu. Poinformowała, że był on pozytywnie zaopiniowany 

przez komisje rady. Ponadto był opublikowany w BIP-ie Urzędu Gminy i każdy mógł zapoznać się 

z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.21  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Rutki-Borki.

Pani sekretarz przedstawiła projekt statutu. Poinformowała, że był on pozytywnie zaopiniowany 

przez komisje rady. Ponadto był opublikowany w BIP-ie Urzędu Gminy i każdy mógł zapoznać się 

z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.22 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  nabycie na własność gminy 

nieruchomości budynkowej w miejscowości Rykaczewo.

Adam Olszewski – radca prawny Urzędu poinformował, że wpłynął wniosek od Okręgowej 

Spółdzielni Mleczarskiej w Ciechanowie, która zwraca się o zwrot poniesionych kosztów za 

wybudowanie budynku. Okręgowa Spółdzielnia Mleczarska zawarła umowę dzierżawy na czas 99 

lat na ww. nieruchomość. Ówczesne przepisy zezwalały na zawarcie takiej umowy na okres 10 lat z 

przedłużeniem na 3 lata i na rok przed upływem  tego terminu na kolejne trzy lata czyli łącznie na 

okres 16 lat. Gmina Ciechanów podpisała akt notarialny ze spadkobiercami tej nieruchomości, w 

którym było zaznaczone, że gmina nabywa nieruchomość gruntową zabudowaną. Należy  więc 

uznać, że wniosek Okręgowej Spółdzielni  Mleczarskiej w Ciechanowie staje się bezprzedmiotowy. 

W związku z powyższym podjęciem uchwały w tej sprawie jest nieuzasadnione.

Rada Gminy Ciechanów nie podjęła uchwały w tej sprawie.

Ad.22a Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr I/5/10 Rady Gminy Ciechanów z dnia 2 

grudnia 2010r. w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów poinformował, że radni, którzy są członkami tylko jednej 

stałej komisji rady zwrócili się z wnioskiem by mogli być członkami jeszcze kolejnej stałej komisji 

rady. W związku z powyższym przygotowano projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania składów osobowych stałych komisji rady i tym samym uwzględnić wniosek radnych 

rozszerzając składy osobowe komisji.



Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.23 Wolne wnioski i zapytania.

Sołtys z Chotumia zwrócił się z wnioskiem by głosowanie przez radę odbywało się imiennie jak to 

ma miejsce w radzie powiatu.

Radna Żebrowska zapytała radcę prawnego urzędu czy częściowe sfinansowanie przez gminę 

opłaty za przyłącza wodociągowe w Nowej Wsi jest zgodne z prawem.

Sołtys  z Rydzewa  zapytał czy zasadne jest to, że gmina poniesie ogromne koszty na remont 

strażnicy OSP w Rydzewie. Zwrócił się o przedstawienie dokładnych kosztów tej inwestycji.

Wójt odpowiedział, że nie zna jeszcze kosztorysu ww. inwestycji.

Radny Rudnicki stwierdził, że wójt powinien znać specyfikacje wykonaną do tej inwestycji.

Ad.24 Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Wójt odnośnie remontów dróg gminnych odpowiedział, że rok 2012 był trudny pod względem 

finansowym dlatego wszelkie remonty dróg były ograniczone do minimum.

Odnośnie remontu dróg po budowie wiaduktów wójt poinformował, że firma budująca wiadukty 

zobowiązała się do naprawy ww. dróg do 01.05.2013r.

Odnośnie zamknięcia szkoły w Goryszach wójt poinformował, że uczęszczało do niej mało dzieci a 

koszt dla gminy wynosił ok. 800.000 zł rocznie. Ponadto to nie wójt zamyka szkoły tylko radni w 

drodze uchwały.

Odnośnie kursowania autobusów wójt poinformował, że zwracał się z wnioskiem do Prezesa ZKM-

u o zwiększenie ilości kursów, jednak ze względów ekonomicznych ZKM znacznie ogranicza ww. 

kursy. Ponadto w niektórych miejscowościach udało się wynegocjować pozostawienie niektórych 

kursów np. w Rzeczkach.

Ad.25 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady 

XXII Sesji Rady Gminy Ciechanów.



      Protokołowała                                                                Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Szwarczewska                                                           Eugeniusz Olszewski


